
Ballerup Bridge Club 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Nordea-Bank hos Knud Littau torsdag 13. november 2003, kl. 19. 
 
 
Referat af møde 26.8.2003 
Godkendt med enkelte kommentarer til udformningen. 
Referentens efterfølgende tilføjelser fra mødet: 
 - det besluttedes at faste sponsorer får logo på hjemmesiden 
 - der skal indkøbes kombineret printer/kopimaskine 
           Er der nyt om det ???? 
 
Lokalesituation og kontakt til kommunen 
Klubben fik i oktober tilbudt et kælderlokale under Hedegårdsskolen som fast "nøglelokale". Sammen 
med Inger Christensen fra Kulturudvalget og Laurits Petersen fra "Ældresagens Bridge" besigtigede 
bestyrelsen lokalet den 24. oktober og alle konstaterede, at lokalet ikke er egnet til bridge med 128 
aktive spillere. 
På Folkeoplysningsudvalgets møde den 21. oktober 2003 blev klubben godkendt som "Frivillig 
folkeoplysende Forening". 
Carl-J. medbragte et glimrende oplæg til brev til kulturforvaltningen om primært at få "Lille Sal" som 
fast foreningslokale på tirsdage, subsidiært mod betaling, når andre - f.eks. bingo- eller 
grundejerforeninger - ønsker at leje lokalet. 
Udformning af brevet blev detaildrøftet. Fremhæves, at der hver tirsdag er 128 aktive bridgespillere 
ved 32 borde. Inden fremsendelse til kulturforvaltningen mailer Carl-J. sin udgave af brevet til 
bestyrelsesmedlemmerne for kommentarer. 
 
Juleafslutning, den 16. december 
Som sidste år skal der være gløgg/æbleskiver til start og laks/ost med rød/hvidvin ved spisningen. 
I modsætning til tidligere starter arrangementet i år kl. 18,30. 
Fordeling af opgaver: 

- Knud L = amerikansk lotteri 
- Carl-J. + Knud B. = indkøb af mad og præmier til lotteri 
- Niels = udformning af  program / indkøb af vin og gløgg 
- Arne = indkøb af øl/vand (og returnering af tomme flasker) 

 
Distriktets klubledermøde i oktober 
Carl-J. orienterede om mødet. Medbringer førstkommende tirsdag kopi af referat og slides. 
 
Medlemssituationen 
Stabil, men der mangler fortsat en fast makker til Niels Rødbro. 
Alle "de nye", såvel øvede som begyndere, er faldet godt til i klubben. 
 
Kassererrapport 
Igen i år muligt at indsætte kr. 10.000 på jubilæumskontoen (til i alt kr. 30.000). 
Der er indtil nu et pænt overskud på salg af øl/vand. 
Overskud fra barometerturneringen er ikke endelig opgjort, men tangerer kr. 6-8.000. 
 
Øvrige emner 
Evaluerede på bl.a. indkøb til seneste klubheat, og mulige madændringer ved barometerturn. 
 
Efter en enkelt, fattig, pilsner/dansk vand sluttede mødet i god ro og orden kl. 22.00. 
 
14.11.2003/AN 


